
                            

                            

                          

                                                    

   

                           

信 用 卡 現 金 回 贈 計 劃 登 記 表 格 (證 券 買 賣 )  

Credit Card Cash Rebate Scheme Registration Form (Securities Trading) 
 
客戶須知 Notes To Customers: 
1. 此計劃只適用於全新招商永隆銀行港元 VISA、港元 Master 或銀聯雙幣卡客戶，全新客戶指從未持有或取消任何本行之信用卡。客戶必須於批卡日起計 3 個月內成功登記此計

劃始獲信用卡現金回贈，登記費用全免。 

2. 此計劃只適用於單名或聯名證券賬戶，公司客戶恕不適用。請填妥下列登記表格，交回／寄回本行始可獲得信用卡現金回贈。 

3. 客戶可於登記此計劃起計 12個曆月內享有信用卡現金回贈。例：如客戶於 6月份登記此計劃，客戶可於該年 6月至翌年 5月享有現金回贈。 

4. 凡買賣港股，按每月已繳付之證券佣金金額，可獲 1%現金回贈，LUXE Visa Infinite 則可享 2%現金回贈。現金回贈金額將於每月月底結算一次並直接存入客戶之信用卡戶口，

有關之回贈金額將顯示於下月之信用卡月結單。 

5. 現金回贈金額只適用於扣減簽賬金額之用，不得轉賬、安排退款或提取現金；若於存入現金回贈時信用卡戶口已被結束或終止(不論是否由本銀行作出之決定)，該月及其後之

回贈將告取消，客戶不得作出任何追討。 

6. 信用卡卡主必須與證券賬戶戶主相同，如證券賬戶屬聯名，則現金回贈只能回贈予其中一位信用卡持有人。 

7. 客戶不能同時享有本行提供之其他證券服務相關的現金回贈優惠，本行將按每個證券賬戶於每項優惠下每月所得之回贈金額獨立計算並作出比較，只取其中最高金額之一項作

回贈。 

8. 如欲了解本計劃詳情，歡迎致電 230 95555或 2543 3622查詢。 

9. 本行有權修改條款及細則、更改或終止現金回贈計劃而毋須作出任何通知。任何證券賬戶持有人將不可向本行追究因此而導致之責任。如有任何爭議，本行保留最終決定權。 

10. 中英文版本如有歧義，概以中文版本為準。 

 
1. The Scheme is only applicable to new CMB Wing Lung Bank Credit Card cardholders of HKD VISA, HKD Master and CUP Dual Currency Card. New cardholders refer to those who have 

never maintained or closed any CMB Wing Lung Bank Credit Card. To join the Cash Rebate Scheme (“Scheme”), registration should be made within 3 months counting from the card issuing 

date and is free of charge. 

2. This Scheme is only applicable to single or joint securities account, whereas corporate securities account is not applicable. To join this scheme, please complete the accompanying form and 

return it to any one of our branches. 

3. Customers can enjoy cash rebate for 12 months counting from the registration month. For example, if the registration is made in June, customers can enjoy cash rebate from June to May of the 

following year.  

4. By trading stocks listed on Hong Kong Stock Exchange, customers can get 1% cash rebate on the brokerage paid, while LUXE Visa Infinite cardholders can get 2% cash rebate. Cash rebate is 

calculated on monthly basis and will be credited to the card account directly. The amount so credited will be shown on the credit card monthly statement in the following month. 

5. Card rebate is valid for offsetting the new card spending only. It is not transferable or assignable, redeemable as cash, and no demand for payment or transfer or assignment shall be allowed 

accordingly. Cash rebate will be forfeited and no claim whatsoever shall be made if the card account is closed or otherwise terminated (whether by the Bank or not) when rebated cash is 

credited into the card account. 

6. The credit card account and securities account shall be under the name of the account holder. In case of joint account, only one of the account holders is eligible for the cash rebate.  

7. Customers cannot simultaneously enjoy other cash rebate offers of related securities services provided by the Bank. The Bank will calculate the rebate amount under various offers in each 

month separately for comparison, only one of the offers with the highest rebate amount will be given to customers. 

8. For more details, please call 230 95555 or 2543 3622. 

9. The Bank may vary the terms and conditions of and/or terminate the Cash Rebate Scheme at any time without prior notice to the securities account holders. No claim demand or proceedings 

shall lie against the Bank by any securities account holders in relation to such variation or termination. In the event of any dispute, the Bank’s decision shall be final. 

10. If there is any discrepancy between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail. 
 

***************************************************** 
 

致 招 商 永 隆 銀 行 有 限 公 司           日期 

TO: CMB WING LUNG BANK LTD           Date: 

 

本人(等)現擬登記參加 貴行之現金回贈計劃。請將本人(等)於 貴行買賣證券所得之現金回贈存入下列招商永隆銀行信用卡賬戶： 

I/We wish to register for the Cash Rebate Scheme of your Bank. Please credit my/our cash obtained from my/our securities trading through 

your Bank to the following CMB Wing Lung Bank Credit Card account: 

 

招商永隆銀行信用卡類別 VISA 卡 萬事達卡 銀聯雙幣卡 

Type of CMB Wing Lung Bank Credit Card:  VISA Card  MasterCard  CUP Dual Currency Card 

 

信用卡號碼 卡主姓名 

Credit Card No. : ____________________________________ Name of Cardholder : __________________________________ 

 

本人(等)明白並同意接受上述規則。 

I/We understand and agree to accept the above-mentioned rules. 

 
 

 

 

____________________________________ 

客戶簽署 (請按證券賬戶之簽署安排簽署) 

Signature(s) of Customer (Please sign following the signing arrangement of the securities account) 

 

證券賬戶號碼 戶名 

Securities Account No. : ____________________________________ Account Name : ____________________________________ 

 

銀行專用 For Bank Use Only 

Br/Dept: 
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